
Grundejerforeningen Trappendal    
 
Referat fra bestyrelsesmødet den 4. november kl. 18 hos Aage Jespersen. 
 
DAGSORDEN: 
 
  1. Velkomst 

  

 Aage bød velkommen til den nye bestyrelse. 

 Bestyrelsens medlemmer præsenterede sig. 

 Suppleant, Dorthe Falcher, kan deltage i bestyrelsens møder uden stemmeret. 
 
  2. Godkendelse af referat fra den 22. oktober.   
 

 Referatet blev godkendt og underskrevet. 
 
  3. Konstituering af bestyrelsen 

 

 Formand: Aage Jespersen 

 Næstformand: Keld Jensen 
 Kasserer: Gerd Friis-Knutzen 

 Sekretær: Anders Hundevadt  

 Bestyrelsesmedlem: Kristian Kronborg 
 

  4. Generalforsamlingen den 1. november 2020 
 

 Der var 50 fremmødte:  

o 2 tilmeldte udeblev. 

o 3 medlemmer deltog uden forhåndstilmelding.  

 Bestyrelsen har fået positiv respons for arrangementet, som blev afviklet på tilfredsstillende måde 

og i henhold til de gældende corona-restriktioner. 

 Referatet er godkendt af dirigenten, Finn Hougaard. 

 Aage har reserveret Restaurant Skamlingsbanken søndag den 21. marts 2021 til næste 

generalforsamling.  

 
  5. Bestyrelsens arbejdsrutiner 

 

 Forretningsorden og arbejdsrutiner blev gennemgået. 

 HÅNDBOGEN blev forelagt og dens formål drøftet. 

 

  6. Orientering 
 

 Aage har haft telefonmøde d. 3. november med Carsten Hjort Petersen, Redux, Kolding Kommune 

om igloer, restaffald, affaldssortering mm. Referatet lægges på hjemmesiden, når det er modtaget. 

 Tømning af affaldsspand ved legepladsen: 

o Aage holder møde d. 5. nov. med Redux og Meldgaard om vilkår for tømning af affaldsspand 

ved legepladsen. 

o Tilbud fra Trine Dam, Humlevænget 2, om tømningsmulighed blev drøftet. Bestyrelsen takker 

for tilbuddet, og Aage giver Trine besked om, at hendes tilbud indgår i beslutningsprocessen.  

 Respons fra Kystdirektoratet afventes.  

 

 



  7. Hegn og veje 
 

 Opgavefordeling ved gennemgang af området: 

o Kristian tildeles området Skovløkken og Nøddevænget. 

o Aage udsender påbud og påtaler i november. 

 Sven Borregaard tilbyder udbedring af huller i vejen.  1 m³ sand stilles til hans rådighed. 

 Knud Ottosen og Aage laver aftaler forud for den årlige vinterbeskæring.  

 Aage kontakter entreprenør, Martin Gadegaard, i f.m. placeringen af brøndrør ved enderne af den 

nye sti på fællesarealet nord for Brombærvænget.  

8. Legepladsen 
 

 Kristian og Anders udgør legepladsudvalget. 
 

  9. Kasserer 
 

 Indeværende års særlige udgiftsposter har været: 
o Reparationer i forbindelse med regnvand (skybrud).   
o Renoveringer af fællesarealer. 

 
10. Webmaster 
 

 Hjemmesiden er opdateret med flg.: 
o Referat fra generalforsamlingen. 
o Den nye bestyrelse. 
o Nyt om affald. 

 
11. Medlemslister 
 

 Orientering om medlemslistens opbygning. 
 Orientering om forholdsreglerne i f.t. Persondataloven GDPR. 

 
12. Sekretær Marianne Lund er trådt ud af bestyrelsen p.g.a. sygdom. 
 

 Hilsner til og fra Marianne blev udvekslet. 

 Aage har fået udleveret Mariannes A4-mapper, som overdrages til Anders. 

 Kristian kontakter Marianne i f.m. overdragelse af postkassenøgler mm. 
 

13. Forslag til kommende dagsordenpunkter 
 

 Besigtigelse af hegn nord for Trappendalvej. 

 Biodiversitet. 

 Japansk pileurt. 
 
14. Næste møde:          
 

 Næste bestyrelsesmøde torsdag den 14. januar 2021 hos Gerd. 
 
15. Evt.: 
 

 Dialog vedr. fugt på stien mellem Humlevænget og Brombærvænget. 
 Aftaler med Jens Peter Jepsen. 

 
AaJ 

 
 


